
From: Diana Seledon  
Sent: Friday, October 16, 2020 6:46 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Проект на Правила за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

  

 

Уважаеми представители на Столична община, 

 

Уважаеми доц. Д-р Чобанов, 

 

  

 

  

 

В настоящия имейл бих искала да изразя становището си относно Наредбата за прием 

на деца в самостоятелни детски ясли, детски градини и подготвителни групи в 

общинските училища към Столична община. 

 

  

 

Като родител на дете, посещаващо СДЯ, НЕ СЪМ СЪГЛАСЕН с отпадането на 

критерий 5 в проекта на Наредбата за прием на деца в общинските самостоятелни 

детски ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на 

територията на Столична община. 

 

 Не разбирам, защо след като искате майките да се връщат на работа възможно в най-

скоро време, трябва да отнемате цяла точка, за това че единственият избор, който са 

имали е именно СДЯ.  

 

Защо след като се дава възможност да запишем децата си в СДЯ или ЧДЯ, след това 

трябва отново да се борим за прием, а сега искате и да намалите шансовете им. 

 

Това не е ли дискриминация ? 

 

Изразих своите доводи, надявам се на справедливо гласуване. 

 

  

 

Лек и успешен ден. 

 

С уважение  Диана Селедон 
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